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Trobada entre empresaris d’Osona, el Consell 
Territorial i Josep Santacreu per abordar reptes del 
territori 

• En concret, a la trobada celebrada a La Llotja de Mar, hi han participat Joan 
Font, director general del Grup Bon Preu, Oriol Guixà, president de La Farga 
Group, Joaquim Carandell, president de Benito Urban, Gemma Vivet, 
consellera delegada de Gepork i presidenta del CEDO, i Josep Pujadas, 
president de la Cambra a Osona, entre d’altres. 

• Durant la reunió s'han abordat les principals preocupacions empresarials del 
territori com la mobilitat, la nova política aranzelària o els impactes de la 
sequera. 

Osona, 15 d’abril de 2025.- Els membres del Consell territorial de la Cambra a Osona, 
encapçalats pel seu president Josep Pujadas, i empresaris referents del territori com Joan Font, 
director general del Grup Bon Preu, Oriol Guixà, president de La Farga Group, Joaquim Carandell, 
president de  Benito Urban, i Gemma Vivet, consellera delegada de Gepork i presidenta del CEDO, 
es reuneixen amb el president de la Cambra de Comerç de Barcelona, Josep Santacreu, per debatre 
i abordar qüestions territorials. 

Un dels punts centrals de la reunió ha estat la reivindicació de la finalització del desdoblament 
de la línia de rodalies R3, una infraestructura estratègica per a Osona que ha de millorar la connexió 
amb la capital catalana, afavorir la mobilitat i contribuir al progrés econòmic i empresarial de la 
comarca. En aquest sentit, la Cambra ha posat en valor la tasca que estan duent a terme els 
comissionats Dr. Josep Arimany i el Dr. Joan Bellavista, nomenats per la corporació com a 
representants per fer seguiment i gestió d’aquesta qüestió clau. 

D’altra banda, s’ha posat sobre la taula la necessitat d’impulsar el desenvolupament de la 
Universitat de Vic - Universitat Central de Catalunya, afavorint el seu finançament per garantir-
ne la competitivitat i la proximitat al teixit productiu. 

A més, s’ha expressat preocupació pel possible impacte que la nova política aranzelària dels 
Estats Units podria tenir sobre el sector agroramader d’Osona, considerat clau per a 
l’economia local. En relació amb aquest àmbit, també s’ha acordat continuar explorant vies de 
col·laboració per identificar i aprofitar sinergies en el consum hídric entre els sectors 
agroalimentari i industrial. En aquest sentit, la corporació estudiarà fórmules que permetin 
reutilitzar l’aigua industrial, amb l’objectiu de donar-li una segona vida i contribuir a pal·liar l’estrès 
hídric d’un sector tan rellevant per al territori com és l’agroalimentari. 
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En concret, a la trobada hi han participat Joan Nogués, membre del Comitè Executiu de la Cambra 
de Comerç de Barcelona, Josep Pujadas, president de la Cambra a Osona, Joan Font, director 
general del Grup Bon Preu, Oriol Guixà, president de La Farga Group, Joaquim Carandell, president 
de  Benito Urban, Gemma Vivet, consellera delegada de Gepork i presidenta del CEDO, Josep 
Puigdollers, president de la Llotja de Vic, Salvador Casacuberta, director Gerent  d’Elausa Electrònics, 
Josep Colomer, CEO de Colomer-Rifà, Cristina Isern, responsable  d’Isern Electrodomèstics-Medical, 
Xavier Planas, director general de Patel, Guillem Soldevila, director Creatiu de  Gs-Crea, Joaquim 
Bosch Gutiérrez, CEO de Bosch Consultoria Empresarial, Josep Arimany com a comissionat de la 
Cambra per l’R3 a Osona, i Xavier Ricart, director de Cambres territorials. 

 


